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Protokół nr 42/2022 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 27 kwietnia 2022 r., godz. 14:00 
 
Ad. pkt 1 i 2 
Otwarcie posiedzenia 

Podczas otwarcia posiedzenia obecni wszyscy członkowie komisji. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził 
Przewodniczący komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził 
prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLVIII 

sesji Rady Powiatu w dniu 28 kwietnia 2022 roku w sprawach: 
a) zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 marca 2022 

r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 
zarządu; 

c) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 
2023 rok; 

d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022. 
4. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniu  29 marca 2022 r.  
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

  
  
Ad. pkt 3 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia pozostałych 
projektów uchwał będących przedmiotem XLVIII sesji Rady Powiatu: 
 

a) zmiany Uchwały Nr XLVII/390/2022 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 marca 2022 r.   
w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

   
Dyrektor Dorota Siwicka poinformowała, że w związku z dużą ilością wniosków  

o dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych prosi o przeniesienie środków na ten cel z 
zadania dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i 
technicznych. Dyrektor wyjaśniła, że takie działanie w żaden sposób nie uszczupli możliwości 
wykonywania likwidacji barier architektonicznych, ponieważ po zmniejszeniu tej kwoty zostaje 
jeszcze 85 000 zł.  
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Członkowie komisji nie zgłosili uwag ani dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały (zał. nr 2). 
 
 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu 
 

 Starosta wyjaśnił, że zmieniła się liczba pomieszczeń będących w trwałym zarządzie 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kętrzynie, w związku z czym proponowane 
jest podjęcie uchwały, która nie będzie już mówiła o powierzchni, a udziela się bonifikaty, 
aby nasza jednostka ponosiła mniejsze opłaty z tego tytułu.  

 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag ani dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały (zał. nr 3). 
 
 
c) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2023 

rok 
 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Budżet Obywatelski w powiatach nie jest 
zadaniem obligatoryjnym. Starosta dodał, że w pierwszym roku na ten cel Powiat przeznaczył 
kwotę 100 000 zł, ale wtedy sytuacja ogólna oraz finansów była zupełnie inna, natomiast od 
dwóch lat jest to kwota 25 000 zł. Starosta powiedział, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia były 
głosy, aby zawiesić funkcjonowanie Budżetu Obywatelskiego, ponieważ teraz są inne, 
ważniejsze wydatki, ale Starosta stwierdził, że jest zwolennikiem podtrzymania idei Budżetu 
Obywatelskiego w kwocie 25 000 zł, ponieważ jest on dedykowany tym podmiotom, które nie 
mogą składać wniosków w ramach dotacji dla organizacji pozarządowych, a wypełniają ważne 
funkcje powiatu np. Ochotnicze Straże Pożarne, Koła Gospodyń Wiejskich czy Społeczna Straż 
Rybacka. Starosta poinformował, że w tym roku również Społeczna Straż Rybacka zwróciła się 
z prośbą o dofinansowanie zakupu kamery termowizyjnej i na takie zadanie mogłyby zostać 
przeznaczone środki z Budżetu Obywatelskiego, jeśli mieszkańcy na nie zagłosują. Starosta 
wyjaśnił, że Społeczna Straż Rybacka poza działaniami związanymi z kontrolowaniem 
przestrzegania ustawy o rybactwie oraz walką z kłusownictwem prowadzi również prace 
porządkowe terenów przy jeziorach.  

 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag ani dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały (zał. nr 4). 
 

 
d) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 

 
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych  

w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022: 
 

I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
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1. Decyzją Nr FK 73/2022 z dnia 07.04.2022 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej 

Zw. D. 754; 75411; § 2110 – 27 000 zł 
Zw. W.                      § 4180 – 27 000 zł 
 
2. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać przeniesienia planu 

wydatków na zakup składki zdrowotnej w kwocie 837 zł z Powiatowego Urzędu 
Pracy  

Zmn. W. 851; 85156; § 4130 – 837 zł (PUP) 
Zw. W.                          § 4130 – 837 zł (PCE) 
 
II. Zmiany dochodów i wydatków na zadania realizowane na mocy porozumień z 

organami administracji rządowej 
 
1. Na podstawie porozumienia z Ministrem Edukacji i Nauki dokonać wprowadzenia 

realizowanego przez Zespół Szkół im. M. C. Skłodowskiej zadania polegającego na 
przeprowadzeniu wycieczek szkolnych w ramach programu „Poznaj Polskę”. Kwota 
dofinansowania 44 955 zł, udział własny stanowią wpłaty uczniów w kwocie 26 145 
zł 

Zw. D. 801; 80195; § 2120 – 44 955 zł 
                                  § 0830 – 26 145 zł 
Zw. W.                      § 4300 – 71 100 zł 
 

III. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 
1. Na wniosek Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem dokonać 

zwiększenia planu dochodów i wydatków za dzierżawę obwodów łowieckich  
Zw. D. 020; 02002; § 0750 – 79 377 zł 
Zw. W.                      § 4300 – 79 377 zł 
 
2. Dokonać zmiany finansowania zadania Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 

3914N ulica Cypriana Norwida w Reszlu od km 0+000 do km 0+185. Po zmianie 
kwota zadania 282 000 zł, w tym udział własny 282 000 zł. Zwiększenie środków 
własnych w kwocie 141 000 zł przesunąć z zadania inwestycyjnego pn. „Inwestycje 
wspólne z Gminami 50/50”. Zmniejszenie udziału Gminy Reszel w kwocie 141 000 
zł przesunąć do zadania inwestycyjnego pn. „Inwestycje wspólne z Gminami 50/50” 

Zmn. D. 600; 60014; § 2310 – 141 000 zł  
Zw. D.                          § 6300 – 141 000 zł 
Zmn. W.                      § 4270 – 141 000 zł (ZDP) 
                                     § 6050 – 141 000 zł 
Zw. W.                         § 4270 – 141 000 zł (ZDP) 
                                     § 6050 – 141 000 zł 
 
 
3. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych dokonać zwiększenia planu dochodów i 

wydatków o kwotę 102 551 zł oraz dokonać przeniesienia planu wydatków 
pomiędzy paragrafami  
w kwocie 36 462 zł, z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne pracowników  
w ramach robót publicznych 
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Zw. D.     750; 75020;§ 0970 – 102 551 zł 
Zmn. W. 600; 60014; § 4300 –  36 462 zł 
Zw. W.    750; 75020;§ 4010 – 115 584 zł 
                                      § 4110 –   20 597 zł 
                                      § 4120 –     2 832 zł 
 
4. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 60/2022 z dnia 28.03.2022 r. 

zwiększono plan dotacji celowej na realizację zadań w ramach „Narodowego 
Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025” 

Zw. D. 801; 80115; § 2130 – 12 000 zł 
Zw. W.    § 4210 –   2 000 zł (ZSzMCS) 
                                   § 4240 – 10 000 zł (ZSzMCS) 
 
5. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 19 268 zł 
Zmn. W. 801; 80115; § 4790 –  6 920 zł 
                         80117; § 4710 –  2 500 zł 
                                      § 4790 –  9 848 zł 
Zw. W.             80115; § 4170 – 9 848 zł 
                          80117; § 4170 – 6 920 zł 
                                       § 4410 – 2 500 zł 
 
6. W związku z wpływem płatności końcowej do projektu „Odkrywanie siebie i 

wspólne budowanie przyszłości poprzez inwestycję w kompetencje kluczowe 
uczniów z Kętrzyna” realizowanego w 2021 r. w ZSzMCS dokonać zwiększenia 
dochodów ze środków unijnych. Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki 

Zw. D. 801; 80195; § 2057 –  16 953 zł 
Zmn. Przychody;     §  950   – 16 953 zł 
 
7. Dokonać zwiększenia dochodów i wydatków realizowanego projektu Erasmus+ 

„Mobilność uczniów i kadry ZS im. M. C. Skłodowskiej w Kętrzynie". Po zmianie plan 
dochodów  
i wydatków wynosi 310 389 zł 

Zw. D. 801; 80195; § 2001 – 5 809 zł 
Zw. W.                      § 3031 – 5 809 zł (ZSzMCS) 
 
8. W związku z wpływem odszkodowania dokonać zwiększenia planu dochodów i 

wydatków Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
Zw. D. 852; 85203; § 0950 – 4 182 zł 
Zw. W.                      § 4210 – 1 000 zł 
                                   § 4300 – 3 182 zł 
 
 
9. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie dokonać zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 36 500 zł, z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne. Dla 
zbilansowania przesunąć z poręczeń środki w kwocie 19 547 zł oraz zwiększyć 
wolne środki o kwotę 16 953 zł 

Zmn. W. 757; 75704; § 8030 – 19 547 zł 
Zw. W.    853; 85333; § 4010 – 25 800 zł 
                                       § 4110 –   9 700 zł 
                                       § 4120 –   1 000 zł 
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Zw. Przychody;           §  950  – 16 953 zł 
 
10. Na wniosek Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy paragrafami 
Zmn. W. 855; 85510; § 4480 – 665 zł 
Zw. W.                          § 4280 – 665 zł 
 
11. Na wniosek Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami na Akcję „Sprzątanie lasów” 
w kwocie 6 000 zł 

Zmn. W. 900; 90019; § 4300 – 5 000 zł 
                         90095; § 4190 – 1 000 zł 
Zw. W.             90019; § 4210 – 5 000 zł 
                         90095; § 4210 –    500 zł 
                                      § 4300 –    500 zł 
 
Radny Piotr Węglarski zapytał, z jakiego powodu zwiększa się środki w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Kętrzynie z przeznaczeniem na wynagrodzenia.  
Skarbnik wyjaśnił, że plan na wynagrodzenia w Powiatowym Urzędzie Pracy jest roczny 

i nie ma potrzeby zabezpieczenia dodatkowych środków, ale pod koniec ubiegłego roku  
w jednostce zostały wolne środki, które PUP zwrócił do budżetu Powiatu i nie wypłacono 
pracownikom nagród, natomiast teraz w związku z Dniem Publicznej Służby Zatrudnienia 
Dyrektor chce wypłacić nagrody.  
 Radna Urszula Baraniecka zapytała, z jakiego zadania przeniesiono środki w kwocie 
141 000 zł na finansowanie zadania Remont nawierzchni drogi powiatowej nr 3914N ulica 
Cypriana Norwida w Reszlu od km 0+000 do km 0+185. 
 Skarbnik wyjaśnił, że jest to inwestycja wspólna z Gminą i następuje przesunięcie z 
zadań bieżących do zadań inwestycyjnych.  
 Wicestarosta Andrzej Lewandowski dodał, że Burmistrz Reszla zwrócił się z wnioskiem, 
aby finansować zadanie z wydatków bieżących, a ul. Zientary-Malewskiej zostanie wykonana  
z wydatków inwestycyjnych.  
 Skarbnik poinformował, że nie następuje zmniejszenie ani zwiększenie zadań 
inwestycyjnych ani bieżących.   
 
 Starosta poinformował, że zapoznał się z analizą wykonania budżetu Powiatu za  
I kwartał 2022 roku, z której wynika, że dochody i wydatki realizowane są w zaangażowaniu 
25%, więc jest to zgodne z harmonogramem, natomiast zauważamy, że maleje nadwyżka 
operacyjna. Starosta wyjaśnił, że jeżeli nie byłoby wcześniej zgromadzonych środków to byłby 
problem. 

 
Radna Urszula Baraniecka odniosła się do informacji o porozumieniu z Ministrem 

Edukacji i Nauki na realizację przez Zespół Szkół im. M. C. Skłodowskiej zadania polegającego 
na przeprowadzeniu wycieczek szkolnych w ramach programu „Poznaj Polskę”. Radna 
zapytała czy jest gdzieś informacja ilu uczniów wzięło udział w wycieczkach i gdzie się one 
odbywały. 

Wicestarosta poinformował, że wycieczki się dopiero odbędą i na jedną pojedzie ok. 40 
uczniów. 

Radna przypomniała, że przy prezentacji programu wycieczek padła informacja, że 
dofinansowanie zewnętrzne będzie w granicach 80% - 90%, natomiast okazuje się, że 2/3 to 
udział Ministerstwa i 1/3 dopłata uczniów. Radna zapytała z czego wynika takie 
dofinansowanie.  
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Skarbnik poinformował, że wysokość dofinansowania ustalona jest na podstawie 
złożonego wniosku. 

Następnie radna Urszula Baraniecka zapytała na co została wykorzystana dotacja  
w ramach programu „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025”. 

Skarbnik wyjaśnił, że jest to dopiero wprowadzane do budżetu, w związku z czym 
sprzęty lub książki dopiero zostaną zakupione.  

Wicestarosta poinformował, że we wniosku wpisano zakup książek jednego fotela  
i biurka.  

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały (zał. nr 5). 
  
 
Ad. pkt 4 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 Starosta na wstępie wyjaśnił, że na sesji omawiane będzie sprawozdanie Dyrektora 
Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, które nie zostało przesłane w formie pisemnej, ale będzie 
można zadać wszystkie pytania. Starosta wyjaśnił, że od 11 kwietnia wszystkie oddziały 
szpitala wróciły do normalnej działalności i dodał, że podczas dyżuru Nocnej i Świątecznej 
Pomocy pojawiło się wiele osób, ale przy wsparciu lekarzy z Ukrainy i Białorusi pacjenci byli 
sprawnie przyjmowani. Starosta poinformował, że na Izbie Przyjęć jest już lekarz dyżurujący, 
co do tej pory w naszym szpitalu się nie zdarzało. Starosta powiedział, że blok operacyjny 
pracuje w pełnym zakresie przez 10 godzin dziennie od poniedziałku do piątku, a jest to 
możliwe dzięki dwóm nowym anestezjologom z Ukrainy. Starosta dodał, że powrócono do 
endoprotez kolan i bioder, ale najważniejsza informacja jest taka, że w poniedziałek 
przekazano plac budowy firmie, która wybuduje i wyposaży nowy blok operacyjny.  
 Następnie Starosta odniósł się do tematu obwodnicy miasta Kętrzyn i powiedział, że 
jest to bardzo ważne zadanie, szczególnie ze względu na instalację fabryki biokomponentów 
do diesla Orlen Południe, który ma już wszelkie prawa własności do gruntu po byłej cukrowni, 
co jest kluczową sprawą dla miasta Kętrzyn i całego regionu, a żeby Orlen mógł sprawnie 
funkcjonować to potrzebna jest obwodnica. Starosta wyjaśnił, że są opracowane założenia do 
projektu obwodnicy, ale projektowanie jeszcze trwa, ponieważ pojawiły się wątpliwości 
mieszkańców Trzech Lip, a następnie mieszkańców kolonii Gnatowo dotyczące zbyt małej 
odległości obwodnicy od posesji, w związku z czym prośby zostały uwzględnione. Starosta 
poinformował, że obecnie najważniejszym tematem jest finansowanie inwestycji, ponieważ 
wstępna wycena budowy obwodnicy to ponad 130 000 000 zł, a dotacja Ministerstwa 
Infrastruktury na wniosek Zarządu Dróg Wojewódzkich wynosi 63 000 000 zł, czyli ok. 50%, 
natomiast Zarząd Dróg Wojewódzkich liczył na 80% dofinansowanie. Starosta wyjaśnił, że 
Marszałek zwrócił się do Powiatu oraz Gminy Miejskiej Kętrzyn i Gminy Wiejskiej Kętrzyn  
o dofinansowanie, ale obecnie nie jest możliwe, aby nawet wspólnie, zabezpieczyć w 
budżetach 63 000 000 zł. Starosta poinformował, że jest kilka wariantów wyjścia z tej sytuacji, 
a mianowicie składka samorządów na pokrycie 50% kosztów realizacji inwestycji lub 
oczekiwanie na dodatkowe fundusze ze środków europejskich, natomiast trzecim wariantem 
jest pozyskanie większej kwoty dotacji z Ministerstwa Infrastruktury, o co zabiega również 
Orlen. Starosta poinformował radnych, że na razie nie chce mówić o żadnych zobowiązaniach 
finansowych, ale o podjęciu decyzji czy może w imieniu Powiatu podpisać list intencyjny, 
wspólnie z Burmistrzem i Wójtem Gminy Kętrzyn, deklarując chęć partycypacji w kosztach 
inwestycji, ale bez podawania konkretnych kwot.  
 Rady Piotr Węglarski powiedział, że idea jest słuszna i bardzo potrzebna. Radny zapytał 
Skarbnika czy Powiat jest w stanie wyasygnować taką kwotę, czy konieczne będzie 
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zaciągnięcie kredytu, a może rzeczywiście pojawi się sprzyjająca sytuacja i Zarząd Dróg 
Wojewódzkich otrzyma środki rządowe lub europejskie. 
 Skarbnik wyjaśnił, że nie ma obaw przed zaciągnięciem kredytu przy założeniu, że 
będzie to kwota 5 000 000 zł na okres 5 lat. 
 Radna Alina Janiszewska zapytała, co stanie się w sytuacji, gdy któryś z samorządów 
pomimo deklaracji zrezygnuje z partycypacji w kosztach inwestycji.  
 Radna Urszula Baraniecka wyjaśniła, że Rada powinna podjąć stanowisko w tej 
sprawie. Ponadto stwierdziła, że budowa obwodnicy jest potrzebna i jest to sprawa oczywista 
ale należy podjąć wszelkie możliwe działania, które mogą doprowadzić do sfinansowania 
inwestycji. Następnie radna wyjaśniła, że powinno się doprojektować odcinek obwodnicy tak, 
aby transport z planowanej fabryki nie musiał przejeżdżać ulicą Bydgoską. 
 Starosta poinformował, że inwestorem jest Zarząd Dróg Wojewódzkich, którego 
przedstawiciele wraz z projektantami przyjeżdżali i analizowali możliwości wyznaczenia trasy 
obwodnicy. 
 Radna Alina Janiszewska zapytała czy wpłynęło pismo Burmistrza Korsz w zakresie 
poszerzenia drogi powiatowej ul. Wolności w Korszach.  
 Starosta poinformował, że pismo jeszcze nie wpłynęło, ale jeśli wpłynie to zostanie 
potraktowane jako wniosek do budżetu na przyszły rok.  
 Radna Urszula Baraniecka  poinformowała, że otrzymała od mieszkańców pytania czy 
Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie nie ma problemów językowych z lekarzami  
z Ukrainy w zakresie komunikacji. Radna wyjaśniła, że lekarz operuje fachowymi pojęciami 
przez co istnieje ryzyko wystąpienia błędu w komunikacji.  
 Radny Piotr Soćko zapytał ilu jest nowych lekarzy z Ukrainy.  
 Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że lekarze uczą się języka, a poza tym język jest 
zbliżony do polskiego. Starosta dodał, że w szpitalu od roku również pracują lekarze z Ukrainy  
i Białorusi, którzy nie maja problemu z komunikacją, wprowadzają nowych lekarzy w pracę  
i stanowią dla nich wsparcie. Starosta powiedział, że słyszy dużo pozytywnych opinii  
o lekarzach, który już pracują w kętrzyńskim szpitalu. Ponadto Starosta poinformował, że  
w szpitalu jest obecnie ok. 12 lekarzy z Ukrainy i Białorusi. Starosta wyjaśnił, że dzięki takiej 
liczbie lekarzy nie ma problemu z brakiem personelu do dyżurów na wszystkich oddziałach 
oraz izbie przyjęć. 
 Radna Urszula Baraniecka przekazała prośbę mieszkańców o większą ilość specjalistów. 
 Starosta wyjaśnił, że nie ma lekarzy, a z Ukrainy przyjechał do nas lekarz radiolog, 
dzięki czemu nie trzeba już wysyłać wyników tomografii do Poznania i czekać na opis, 
ponieważ odbywa się to na miejscu i jest to dobrze wyspecjalizowany lekarz. 
 
 Radna Urszula Baraniecka poprosiła Starostę o życzliwe spojrzenie na temat  
doprowadzenia do porządku drzwi wejściowych I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego.  
 Radny Piotr Soćko poinformował, że na ostatnim posiedzeniu składał wniosek  
o przeprowadzenie drobnych remontów i uporządkowanie terenu „Orlików”, ale w tym 
temacie nic się nie zmieniło. 
 Starosta poinformował, że został złożony wniosek do Marszałka o przeprowadzenie 
remontów na „Orlikach”. 
 Radny Piotr Węglarski zapytał, ilu uchodźców obecnie jest w naszym powiecie.  
 Starosta wyjaśnił, że obecnie w powiecie przebywa około 450 osób z Ukrainy, z czego 
kilka osób przebywa w internatach przy PCE w Kętrzynie oraz przy Zespole Szkół im. Macieja 
Rataja w Reszlu.  
 Radny Lech Ryndzionek zapytał o remont drogi Kętrzyn – Giżycko. Wyjaśnił, że już od 
wielu lat trwają rozmowy dotyczące tej inwestycji, ale chyba brakuje chęci ze strony Zarządu 
Dróg Wojewódzkich lub Marszałka do rozpoczęcia remontu. 
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 Starosta poinformował, że jest przygotowana dokumentacja, a nawet porozumienie  
z ekologami, w związku z czym droga nie zostanie poszerzona, a aleje dębowe pozostaną  
w miejscach najbardziej kontrowersyjnych, natomiast zostanie poprawiona nawierzchnia. 
Starosta dodał, że zadanie jest na pierwszym miejscy do dofinansowania w przyszłym RPO, 
więc Zarząd Dróg Wojewódzkich ani Marszałek nie wycofują się z tego. 
 
Ad. pkt 5 
Przyjęcie protokołów 
 Komisja Edukacji i Kultury w głosowaniu przyjęła: 

 jednogłośnie głosami 6 „za” – protokół z posiedzenia w dniu 29 marca 2022 r. 
 
Ad. pkt 6 
Zamknięcie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 15:10. 
 
 
Protokołowała: 
 
M. Filipiak 
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